

Stop waiving all ticket restriction issued From-To Pakistan		إعادة تطبيق كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من إلى باكستان
التاريخ / Date 17 March 2019	الرقم المرجعي / Reference 201903172	تاريخ التطبيق / Effective date 18 March 2019

<p>This is further to the bulletin No. 201902271 dated on the 27 of February '2019 regarding waiving all tickets restrictions issued from/to Pakistan.</p> <p>Due to Pakistan airports back to normal it has been decided to stop exemption all tickets that issued with confirm booking for the departing flights from/to Pakistan from all restrictions and penalties when (Rebooking/ Rerouting/refund and no-show), effecting 18 March 17, 2019.</p>	<p>إحاطاً بالنشرة رقم 201902271 الصادرة بتاريخ 27 فبراير 2019م والخاصة بإلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من إلى باكستان.</p> <p>نظراً لعودة فتح المطارات في باكستان فقد تقرر إعادة تطبيق كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة بحجز مؤكد على جميع الرحلات المغادرة من إلى باكستان لجميع الدرجات وإعادة تطبيق كافة القيود والغرامات عند (إعادة الحجز/ إعادة الإصدار / التخلف عن السفر / الإسترداد) وذلك ابتداءً من تاريخ 18 مارس 2019م.</p>
---	--

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.